



VFK Styrelsemöte 2017-05-04

Närvarande: Tobias Jönberg, Cecilia Bodelsson-Rydberg, Ulrika von Sivers, Maja Nyström, Tamja Gustafsson, Pernilla Lundblad, Cristoffer Rosberg, Ida Nilsson, Pernilla Berglund och Maria Ovesdotter Svensson

Förhinder att närvara: Cissi Malmqvist

Gäst: Monika Persson

8:1 Mötet öppnas

Tobias öppnar mötet

8:2 Val av justerare

Cecilia Bodelsson-Rydberg och Pernilla Lundblad valdes att justerara protokollet

8:3 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes

8:4 Ekonomisk rapport

Monica rapporterade hur vi ligger ekonomiskt. Ser bra ut.

Vi har många obetalda fakturor, ca 113 000 kr. Monica ska sitta och ringa runt till de som inte har betalt sina fakturor.

Ang medlemsavgifter och anläggningsavgifter har Pernilla B kollat upp och fortsätter att arbeta med det.

8:5 Föregående mötesprotokoll

Toaletten i södra – Den ska vara klar inom kort, Pernilla B har koll

Tanja återkopplar ang kaffemaskinen

Ang avgrävd kabel i lilla paddocken – Ulrika von Sivers man kollar upp detta

Bevattningssätt – Tobias jobba vidare med detta, inte lättlost

Tanja – kollar upp ang SMP annonsen – återkopplar detta

Anläggningslistorna har kommit upp, Pernilla B ska gå igenom dem.

Föregående möteprotokoll lades till handlingarna



8:6 Policy för klubben och Lag

Uppdatering av policyn till nästa möte

Önskemål: ekonomiskt stöd till de högre lagen (uppstallning, förklass) och träningar till de andra lagen

Pernilla B ska kolla tränare till hösten, de ska faktureras via VFK

Inga tränare utanför VFKs förening

Tanja tog upp att elit laget önskade en ersättning på 800kr/pers x 3 ryttare, pga att de ej fick tävla. Styrelsen godkände detta.

Förslag på en ny hållbar policy med bla bensinersättning, lagavgifter, förklasser och ev jackor till lagen.

Förslag: Att slå ihop VFK med Lammhult för att få ett Elitlag lag i hoppning.

8:7 Investeringar

Styrelsen tog beslut att VFK ska inskaffa ett SWISH konto. Pernilla B pratar med Mari Schill.

Investeringsplan på 50 000kr:

- 7 lampor ska sättas upp på ridhuset mot pakeringen, Ulrika von Sivers man fixar detta.
- Tävlings kommiten får köpa in tält, värmeskåp och kyldisk
- Kontoret samt två dörrar till behöver ny lås/kodlås för att förhindra stölder. Pernilla L ska kolla upp detta och återkoppla
- Cissi B-R kolla upp ett bättre kodlås
- Ulrika von Sivers man ska även fixa 6 ny lampor till lilla utebanan
- Ska sättas upp timer på den stora utebanan

Styrelsen beslutar att klubben ska kolla över förutsättningar för att få bevakning på stora ridbanan, det är en investering på ca 100-130000kr. För att detta ska bli verklighet är det viktigt att klubben kan få något bidrag för denna satsning. Pernilla B kollar vad det finns för bidrag att söka



8:8 Städdag

Cecilia B-R berättar om vad som ska göras på städdagen. Behöver köpas in material för att allt ska kunna ordnas.

Bilaga 2

8:9 Inkomna skrivelser, träff med kommunen

Inga inkomna skrivelser.

Det kommer vara ett möte 29 maj då representanter från föreningen kommer att delta innan rapporten om ny anläggning lämnas till politiker

8:10 Bidragsansökan

Pernilla B informerar att vi ligger i fas med de bidrag vi kan söka

8:11 Personalsituationen

Inget att rapportera, som förra mötet

8:12 Rapport från ridskoleverksamheten, kommittéer, grupper och sektioner

- Bus: Kommer att anordna en Temakväll 20/5 för ungdommar
- Hemsidan: Inget att rapportera
- Bygg: En box klar i södra stallet, kommer att vara helt klart 1/7
- Ridskoleverksamheten: Bra täckning i grupperna
- Sponsring: Vi jagar någon mer sponsor till sommarhoppet, klass sponsor
- Tävlingskommittén: Behövs funktionärer till våra tävlingar 2-4/6 och 10-11/6
- Cafeteria/Trivselkommitten:

8:13 Övriga frågor/Sammanträdesagenda

Hyrorna på alla boxar ska kollas över.

Från och med den 1/7 kommer det att börjas faktureras på de ny boxarna.

Övriga hyror ska ses över och tas upp till hösten



8:14 Mötet avslutas

Tobias avslutar mötet

Tobias Jönberg

Ordförande

Maria Ovesdotter Svensson

Sekreterare

Cecilia Bodelsson - Rydberg

Justerare

Pernilla Lundblad

Justerare

Styrelsens prioritering våren 2016:

- belysning - parkering, - inv. ridhusen (byta till bättre armaturer) - lilla ridbanan, - allmänna gångytor
- fasader/fönster
- ny cafeteria (eller åtminstone renovera befintligt)
- personalutrymmen
- omkl. inkl. dusch till alla
- domartorn
- förråd/carport till traktorn m.m.
- läktare
- "frysritt" vatten till alla boxar
- övernattningsslgh - fixa iordning för att kunna ha övernattningssläger
- gödselhantering - bättre i södra med rampen
- ridskolehästar - förra mötet
- utveckla södra stallet - förra mötet

Från kommunens utredning:

lagkrav:

- avloppslösning - fixat
- renovering domartorn
- ventilations verksamhetsytor

underhåll:

- belysning
- lagning spricka/insektsangrepp
- klubbkök - fuktskada

utveckling:

- ny traktor - fixad
- Tillbyggnad verk.lokaler
- fler stallplatser

Att göra:

- Ha roligt o umgås ☺
- Olja staket, bänkar
- Gräva upp kabelbrottet
- Måla stalldörrar
- Städa caféterian
- Putsa fönster
- Rensa ogräs
- Olja staketavgränsare för tävlingar
- Måla sargdörrar
- Titta över hagstängsel och ev. Göra iordning där det behövs, justera hage 20 mot lilla ridbanan?
- Klippa till busken vid cafeterian o träden vid lilla paddocken
- Tvätta sittbänkar
- Rensa hage på skott
- Tvätta bänkar/dörrar
- Toaletten södra – Fanny Dahlberg?
- Boxbygge södra – de som håller på o några till?

Material som behövs:

- Olja (ca 10liter) + penslar
- Färg vit till foder o svart till dörrarna + penslar
- Städutrustning
- Färgskrapa + bortsar

Verktyg, har?:

- Ogräshackor + häcksax
- spadar
- röjsåg

korv + bröd, ketchup, senap, kaka, saft och kaffe till alla glada arbetare☺